
 

 

Protokoll nr 6, styrelsemöte 2022-10-20 

Närvarande: 

Jan-Olof Olsson   Lars Martinsson  

Axel Björklund   Olof Gottfridsson  

Jakob Wahledow   Eva Nicklasson                   

Christine Björklund  John Clemson  

   

1. Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Föreslagen agenda godkändes. 

Ulf Steen från Farthinderskommittén deltog på mötet. 

2. Föregående mötes protokoll 

Protokollet gicks igenom och godkändes. 

3. Ekonomisk rapport 

Den allmänna kostnadsökningen slår hårt även på en Samfällighetsförening. I dagsläget pekar 

detta på att posterna, framför allt, El, fjärrvärmen kommer att stiga med 4% 

4. Skrivelser 

Inga nya skrivelser 

5. Farthinderskommitténs förslag 

Kompletteringar kommer att göras inom kort. Nya reflexstolpar är inköpta till matargatorna och 

kommer att sättas upp under städdagen 

6. Elbils-kommitténs utredning 

Ingen mer information än så länge 

7. Golvläggning Gemensamhetslokalen 

PGP kommer att lägga in nytt golv i gemensamhetslokalen innan jul. Offerten är på ca 35 000 kr 

8. Momsfrågan 

Vi är momsskyldiga och kommer att skicka in registrering till skattemyndigheten. Det kommer 

inte märkas något nämnvärt per fastighet utan det kommer bara bli mera pappershantering frö 

vår kassör. 

9. Energibesparingar 

Lysrör i tvätthallarna är bytta av J-O till LED, våra gatlampor är i LED och lamporna vid garagen 

är lågenergi. Alla uppmanas att se över sina lampor i garagen och byta dem till LED lampor. 

Styrelsen kommer gå ut med förfrågan om intresse finns för att kommunens energirådgivare 

kommer till oss och berättar om vad varje enskild person kan spara energi på. J-O tar kontakt 

med Spindel om att komma och titta över skymningsrelät vi har för lamporna på området.  

10. Kameraövervakning 

J-O har gjort en undersökning och efter samtal med integritetsmyndigheten (fd. 

Datainspektionen) så det verkar inte föreligga några hinder att sätta upp kamera inom 

samfälligheten, J-O kommer återkoppla till berörd Bragebo. 
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11. Städdag 

Gemensam städdag blir 30 oktober med korvgrillning och fika för de som önskar. Nya 

reflexstolpar på matargatorna ska sättas upp 

 

12. Övrigt 

Inga övriga frågor 

13. Nästa möte 

Måndag den 21 november kl 18.00 

 

 

 
 

 

Vid protokollet 

_________________________   

Eva Nicklasson 

Justeras: 

 

_____________________________                                ____________________________ 

       Jan-Olof Olsson                   John Clemson 


